
MOTIE MEER KANSEN BENUTTEN LANGS DE MAAS

De gemeenteraad in vergadering bijeen op woensdag 24 mei 2023

Overwegende dat:

 Venlo op dit moment nog relatief weinig toerisme en recreatie langs de Maas biedt
 Er kansen liggen voor een optimaal en duurzaam gebruik van de Maas, haar oevers en kades
 Dit onderwerp regelmatig voorbijkomt of benoemd wordt door raadsleden. Zo is er op 28 

februari 2018 in de raadsvergadering de motie “Vinden, Verblijven en Verbinden 
Maasoevers”  aangenomen die voor zich spreekt 

 Deze motie is uitgevoerd t.a.v. het gebied Viecuri – St. Urbanusweg (fase 1)
 Deze motie (nog) niet is uitgevoerd voor wat betreft de uitbreiding naar andere stadsdelen 

(fase 2)
 In het verleden genomen initiatieven zoals bijv. Stadstrand Venlo helaas niet meer bestaan 
 In het hele gebied Belfeld-Arcen (inclusief Hout-Blerick en Blerick aan de overzijde van de 

Maas) het gezicht nog meer naar de Maas gericht kan worden
 Er in andere grote steden Toeristische (Water)visies door Gemeenten worden opgesteld
 Er in buurgemeenten mooie voorbeelden zijn van kleinschalige elementen en initiatieven 

langs de Maas, zoals: uitkijktorens (Baarlo), recreatievelden om te kunnen 
picknicken (Grubbenvorst), (openbare) camping/camperplaatsen (gemeente Beesel), 
aanlegmogelijkheden, rondvaarten, dagstranden etc. 

 Er zelfs waterschappen in Nederland zijn (bijv. Aaenmaas.nl ‘s-Hertogenbosch) die subsidies 
voor recreatie-educatie-participatie initiatieven toekennen.

Roept het College op om:

 Alsnog een gemeentebrede verkenning te doen naar de (on)mogelijkheden voor verdere 
ontwikkelingen op en rond de Maas(oevers) ter bevordering van recreatie en toerisme met 
respect voor en in combinatie met de huidige Maascorridor.

 Het gesprek aan te gaan met het Waterschap Limburg, Rijkswaterstaat en eventueel andere 
partijen om de mogelijkheden te bespreken om toeristische en recreatieve voorzieningen (bij
bijv. de dijkversterkingsprojecten) te bevorderen binnen de gemeente Venlo.

 Inwoners actief te betrekken bij de invulling om tot breed draagvlak te komen en mooie 
ideeën op te halen.

 Voor de Begroting 2024 met een gedegen plan te komen, bij voorkeur met een financiële 
onderbouwing.

En gaat over tot de orde van de dag.

CDA
Ton Drissen


